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Protokoll:
Sektionen för Medicinsk
Teknik
PNS #3
31/1-24, 18:03
å Sektionsrummet, Nymble

1 Formalia

1.1 Mötets öppnande

Vice ordförande Pooneh Ghaffari öppnar mötet kl. 18:10.

1.2 Val av mötesordförande

Cay Lindberg nominerer Pooneh Ghaffari till mötesordförande. Pooneh god-
tar nomineringen.

Mötet väljer Pooneh Ghaffari till mötesordförande.

1.3 Val av mötessekreterare

Armin Shafiei nominerar Andreas Larsson till mötessekreterare. Andreas
godtar nomineringen.

Mötet väljer Andreas Larsson till mötessekreterare.

Justeras:

Rasmus Neuman

1 Justeras:

Linda Öqvist
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1.4 Närvaro

Fredrik Carlberg
Pooneh Ghaffari
Cay Lindberg
Andreas Larsson
Fanny Birath
Andrea Söderberg
Armin Shafiei
Nella Siitonen
Ester Schönborg
Maja Nuhic
Sander Wellmar
Daniel Jacobsson
Ellen Kindberg
Aron Akbari
Melissa Jova
Mesel Ugbamichael
Max Ekstedt
Rasmus Neuman
Amanda Daae
Linda Öqvist

Ordförande
Vice Ordförande
Kassör
Sekreterare
Kommunikationsansvarig
Ledamot med JML1-ansvar
Ledamot
Appendix
Studienämndsordförande
Vice Studienämndsordförande
Programansvarig student
Valberedningsordförande
Ordförande JML-gruppen
Mottagningsansvarig
Ordförande NLG2

Idrottsnämndsordförande
Källarmästare
Fordonsansvarig
Studerande Skyddsombud
Ledamot i KF3

1.5 Försenad ankomst

Daniel Jacobsson trillar in på mötet kl. 18:13.

1.6 Adjungeringar

Inga adjungeringar.

1.7 Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns i sin helhet.

1.8 Justeringspersoner och justeringsdatum

Fredrik Carlberg nominerar Aron Akbari, som råkar göra debut i dessa mö-
tessammanhang, han godtar dock ej nomineringen. Vidare nominerar Armin
Shafiei Fredrik Carlberg, som anser det mer passande att några som inte sit-
ter i styrelsen justerar protokollet. Fredrik nominerar sedan Rasmus Neuman

1Jämlikhet, Mångfald och Lika behandling
2Näringslivsgruppen
3Kårfullmäktige

Justeras:

Rasmus Neuman

2 Justeras:

Linda Öqvist
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och Andrea Söderberg nominerar Linda Öqvist, varpå båda godtar nomine-
ringen.

Mötet väljer Rasmus Neuman och Linda Öqvist till justeringspersoner.

Justeringsdatum diskuteras fram till tre veckor framåt i tiden.

Mötet väljer 21/2 till justeringsdatum.

2 Föregående protokoll

Föregående protokoll gås igenom översiktligt. De flesta punkter har redan
avhandlats innan mötet, eller ska tas upp igen på detta möte. Protokollet
går att läsa i sin helhet på hemsidan.

3 Informationspunkter

3.1 PNS informerar

Till följd av att vissa närvarar på sitt första PNS-möte så gås först en runda
kring bordet där alla får presentera sig och berätta hur de mår. Sedan får alla
presentera vad de gjort inom sin nämnd sedan senaste PNS-mötet.

Studienämnden får börja, sedan sist har de haft många bollar i luften där de
bland annat jagat Mats Nilsson4 och lyckats få tag i honom. De har bland
annat haft möte med honom om programsammanhållande, samt om Ann
Häger-Nerdell5, där även ett ytterligare möte har planerats. Studienämnden
har synen att Mats inte riktigt vill ta tag i de tuffa frågorna, detta då kritik
har getts till Ann angående att hon inte verkar ha koll på spärrkurser etc. och
att denna kritik inte tas på allvar. Annars har även studienämnden jobbat på
en katalog som sammanfattar hela programmet och en workshop kring denna
kommer ske 9/2. Linda frågar om de pratade om något mer än programsam-
manhållande under mötet med Mats, Ester svarar att de hade en hel lista
där de bland annat tog upp att Mats är svår att nå, och att det är svårt att
få svar från honom. Det har även pratats om problem kopplade till kursen
Medicinsk Mätteknik eftersom Mannan Mridha ska vara involverad i kursen
i P4. Det har dock lovats att han endast ska vara involverad i föreläsningarna.

Linda Öqvist får ta vid som sitter som KF-ledamot. Hon berättar att det på
senaste tiden varit mycket diskussioner kring campusflytten eftersom tanken
är att alla program på campus i Södertälje ska flyttas till campus i höst och
att det ska starta ett nytt högskoleingenjörsprogram på campus. Så småning-
om ska även campus Kista flyttas. Mycket diskussioner har skett kring vilka

4Programansvarig
5Studievägledare på CMEDT

Justeras:

Rasmus Neuman

3 Justeras:

Linda Öqvist
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sektioner dessa nya programmen ska mappas till. Beslut kring detta ska tas
på KF den 20/2. Hon tydliggör dock att det är högst osannolikt att något
program kommer mappas till vår sektion eller Konglig Elektrosektionen.

Rasmus är på plats som MULLE MECK samt representant för PR. Han bör-
jar med att förklara att bilen ska in på besiktning6. Han förklarar vidare att
det flyter på bra inom PR, planeringen för vårbalen är i full rullning och lokal
för den förväntas bli klart inom kort.

Max som sitter som källarmästare berättar att tolvan rullar på bra, och att
om man har förslag kring tolvan får man gärna föra fram dessa.

Jonas som sitter som webmaster berättar att det varit ganska lugnt på se-
naste tiden, detta då han sitter fast i lite av ett budgetlimbo7. Innan budget
problemen uppdagades hade han tagit fram förslag till en ny IT-struktur för
sektionen.

Mesel som sitter som INO8 förklarar att de gått med i BEFF och försökt
marknadsföra detta. Armin frågar vilka dagar som eventen sker, varpå Me-
sel svarar att mer info finns på insta men att det är på torsdagar och fredagar.

Daniel sitter som ordförande i valberedningen. De har börjat förbereda sig
inför Val-SM och valpub som kommer ske i mars.

Rundan går vidare till Aron som sitter som Fø F. Han berättar att de pla-
nerat fadderpub som kommer ske 22/2 och han uppmanar alla att svänga
förbi. Utöver det har de mest planerat och bland annat bestämt tema och
namn på faddergrupper för mottagningen. Pooneh frågar om det kommer
ske några stora förändringar, Aron svarar att det är en ganska stor ändring
på g, men att han inte vill yttra sig om den.

Ellen, som är ordförande för JML9-gruppen, förklarar att de inte gjort så
mycket senaste tiden. Detta då deras större planeringsmöte kommer ske da-
gen efter mötet.

Amanda, som nyss klivit på som SSO10, säger att hon har överlämning kom-
mande vecka. Utöver det har hon JML-möte dagen efter mötet.

Melissa, ordförande för NLG, förklarar att hon är trött och har kört full fart

6Egentligen sa han att den skulle in på service, men efter lite nervösa blickar från Fredrik
och Cay så insåg han sitt misstag och rättade sig själv.
7Mötet återkommer till detta senare.
8Idrottsnämndsordförande
9Jämlikhet, Mångfald och Likabehandling

10Studerande Skyddsombud
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mot MTE11 som sker 15/2. Vidare förklarar hon att NLG tagit stöttning av
styrelsen kring MTE för att jaga företag.

3.2 CNS informerar

Pooneh öppnar upp med att informera att det kommer ske ett extra-SM 13/2
av diverse anledningar, där bland annat en reviderad budget ska presenteras
men också en del propositioner. Vidare betonar hon att det är jätteviktigt
att närvara, inte bara för att nå de 16 personer som krävs för att kunna
vara beslutsfattande men också för att det kommer behandlas många viktiga
frågor. Hon informerar vidare att det jobbats lite med alumniverksamhet,
vilket är en av propositionerna inför extra-SM. Tanken är att ett PM om
detta ska presenteras på val-SM. Pooneh berättar sedan att vi börjar närma
oss funq och planeringen av detta, men med tanke på ekonomin så kommer
det förmodligen inte bli lika storslaget som det brukar vara. Fredrik fyller i
att prio ett kommer vara att funq sker, då risken fortfarande finns att det
inte kan genomföras. Pooneh avslutar punkten med att informera att Val-SM
sker den 26/3.

3.3 Ekonomi

Pooneh förklarar att det verkar som att företag är svåra att locka till MTE i
år och därav finns ett underskott i intäkterna från bland annat MTE. Detta
innebär att sektionen riskerar att gå mer back än vad som var förväntat.
Just därför har styrelsen begränsat kommande utgifter, då det inte går att
säga i nuläget hur intäkterna kommer se ut.

Vidare förklarar Pooneh att styrelsen i helgen gjorde om i princip hela bud-
geten, där stopp sattes för nästan alla budgetposter som inte är spenderade
och som inte är öronmärkta. Hon förklarar vidare att hon och Fredrik har
haft möte med THS ordförande och vice ordförande angående situationen
som sektionen befinner sig i och att de verkade stöttande. Fredrik tar över
ordet och förklarar att styrelsen kommer sätta sig kommande månad för att
upprätta en plan för hur sektionen på både kort- och lång sikt ska förbättra
ekonomin. Pooneh säger sedan att detta inte beror på att någon spenderat
orimligt mycket pengar, förutom Rasmus på bilen då, utan att de förväntade
intäkterna har uteblivit. Vidare sägs det att det i nuläget snackas mycket i
Tolvan om detta, men att denna information inte behöver spridas onödigt
mycket innan extra-SM då mer information kommer presenteras.

Mötet har sedan lite frågor angående detta. Ellen frågar hur hon ska tänka
angående JMLs pengar då dessa är öronmärkta. Cay svarar att detta givetvis
är pengar som ska spenderas på JML, men att de gärna får kolla med henne
innan bara så att hon har en överblick över situationen.

11MedTech Evening

Justeras:

Rasmus Neuman

5 Justeras:

Linda Öqvist
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Maja frågar om tanken fortfarande är att maten ska lagas och inte cateras
till lärarmiddagen, Cay svarar att det fortfarande gäller men att hjälp kom-
mer att finnas till lärarmiddagen om det behövs.

Linda väcker frågan om det finns andra sätt att få in pengar. Cay berättar att
de företag som sagt nej till MTE kommer kontaktas angående lunchföreläs-
ningar. Annars har tankarna kring pub med företag och att ha en fundraiser
night väckts. Om någon skulle ha ideér kring vad som kan göras får man
gärna framföra dessa.

Mesel undrar hur detta påverkar hur friskvårdsbidraget kan spenderas. Cay
svarar att detta inte påverkar friskvårdsbidraget, då dessa pengar har tydliga
riktlinjer hur de får spenderas.

Ellen frågar sedan om budgetposten för bokföringsfirman. Svaret som fås är
att detta är något sektionen använder sig av i dagsläget, men som styrelsen
kommer rekommendera att slopa till kommande verksamhetsår. Detta då
kostnaden anses för hög för den ekonomiska situation sektionen befinner sig
i.

3.4 Uppföljnings- och budgetsamtal

Pooneh berättar att eftersom styrelsen gjort stora ändringar i budgeten så
skulle hon och Cay vilja ha uppföljningssamtal angående detta. Det kommer
gå att boka tider dagen efter mötet för att ha ett kort möte angående hur
dessa budgetförändringar påverkar berörda nämnder.

3.5 Verksamhetsplan

Pooneh förklarar att vi börjar närma oss slutet av verksamhetsåret, och att
verksamhetsberättelse därför ska skrivas. Dessa kommer gå att placera i en
drivemapp som hon skapat för de berörda nämnderna. Fredrik rekommende-
rar sedan att det kan vara smart att kika på sina företrädares verksamhets-
berättelse för att få lite inspiration. Deadline för detta kommer vara i mitten
av maj då hela verksamhetsberättelsen måste vara klar i slutet av maj.

3.6 Överlämningsdokument

Pooneh säger att det är bra om man har en överlämning med sin efterträdare,
och att överlämningsdokument bör fixas inför det. Cay säger att en bra sak
att ha med i överlämningsdokumnetet kan vara en ungefärlig plan över vad
som händer varje månad under verksamhetsåret.

3.7 Valpub

Valpuben är inbokad 7/3 och Daniel förklarar att valberedningen ska ha möte
om detta inom kort. Rasmus undrar om de kan tänka sig slå samman detta

Justeras:

Rasmus Neuman

6 Justeras:

Linda Öqvist
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spektakel med en vinpub. Daniel återkommer sedan till ämnet och förklarar
att det kommer gå att kandidera till poster innan valpubben.

4 Workshop - VAL-SM

Mötet går först varvet runt bordet där alla får uttrycka hur de tror att
söktrycket kommer vara och om de tror att de har en efterträdare till sin
post. Den generella synen är att mötet tror att söktrycket, med lite ansträng-
ning, kommer vara okej. Det finns dock en liten oro i att intresset från ettan
kommer vara svalt, då de inte har synts till så mycket under året. Lite ge-
nerella tips diskuteras sedan i hur alla ska gå tillväga för att öka söktrycket,
och övertyga folk att söka. Nedan följer ett urval av de ideér som nämndes:

• Ös på med information som tidigast två veckor innan sökstopp och
spamma personen i fråga på alla sociala medier som existerar.

• Om någon inte säger tvärnej, ta det som ett ja.

• Gaslighta12 om så krävs.

Armin säger sedan att man kan vara noggrann i att lyfta fram de roliga
sidorna med sin post, då den dagliga arbetsbördan inte alltid låter speciellt
attraherande. Pooneh säger sedan att en tanke som finns är att låta alla
lägga ut ett inlägg eller story på styrelsens insta för att presentera sin post.

5 Övriga frågor

Cay väcker frågan kring bläckpatroner, eftersom obsena mängder av detta
används i dagsläget. Hon uppmanar alla att tänka på hur man använder
skrivaren i funq då denna inte ska användas till privata angelägenheter.

Rasmus påminner alla att om någon nämnd önskar att ha en pub i P4 så är
det dags att boka in detta, då platserna börjar ta slut. Detta görs lättast via
facebook, instagram eller till Dessie privat. Vill man boka EDJ är det inget
man behöver tänkas på utan då sköter PR den kommunikationen.

Cay frågar Max hur det går att uppdatera kortsystemet till funq. Max svarar
att det står lite stilla i dagsläget, varpå Cay nervöst frågar om det fortfaran-
de är Emil Karlsson som är ansvarig för detta.

Ellen har en idé kring att lyckas involvera fler internationella studenter i
sektionen från medtek- och idrottsmastern. De har en introdag där ganska
många dyker upp och hon tror det skulle vara bra med större närvaro på
den från bland annat styrelsen, vilket blir något att ta vidare till nästa års
styrelse.
12Vänligen notera att detta inte är något som stöttas i något annat sammanhang än just
detta.
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6 Nästkommande möte

Kommer ske i P4, typ april förmodligen.

7 Mötets högtidliga avslutning

Pooneh Ghaffari avslutar mötet kl. 20:09.

Vid protokollet Justeras

Andreas Larsson
Mötessekreterare
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Pooneh Ghaffari
Mötesordförande
Sektionen för Medicinsk Teknik
THS

Justeras:

Rasmus Neuman

8 Justeras:

Linda Öqvist
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